
Interpelacja Nr 119 
z dn. 5 lipca 2016 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie rozbiórki nieruchomości przy Grochowskiej 349  

              
       Pan 

Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

   

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

Rada Samorządu Osiedla Kamionek z dużą obawą śledzi rozbiórkę powyższego 

obiektu, na którą – dodajmy - od dawna czekaliśmy, ponieważ obiekt był wysoce 

nieestetyczny i niebezpieczny dla przechodniów. 

Na podstawie obserwacji prowadzonych przez kilka tygodni rozbiórki mamy pilne 

zapytanie, kto nadzoruje tę pracę. A także – przede wszystkim, czy pozostawione 

resztki elewacji są bezpieczne dla przechodniów, czy to przejście  nie powinno w 

ogóle zostać zamknięte? Oraz: Na kiedy właściciel planuje rozbiórkę elewacji z 

balkonem? 

 

UZASADNIENIE 

 

Zaobserwowaliśmy, że w czasie rozbiórki elewacja nie była od strony chodnika niczym 

osłonięta, i jej fragmenty sypały się na ulicę, w czasie, gdy robotnicy działali od środka. 

Prace rozbiórkowe ustały i nikt z przechodniów szczęśliwie nie ucierpiał, ale 

pozostawiona została elewacja przy samej Grochowskiej, już bez wzmocnienia ścian 

bocznych. Na elewacji na I piętrze nad całą szerokością wąskiego chodnika wisi 

przerdzewiały ciężki balkon. Wygląda to  jeszcze bardziej niebezpiecznie, a przecież 

chodzi tamtędy wiele osób - jest to droga do kościoła. W pobliskich kamienicach 

mieszka paruset mieszkańców, w tym ok. dwadzieściorga dzieci, znanych nam, bo 

objętych programem ,,Wspólne podwórko” w siedzibie naszej Rady.  Na ogrodzeniu 

wisi ostrzeżenie, że ,,Budynek grozi zawaleniem”, a nie ma tam możliwości przejścia 

innego, jak pod owym wiszącym na pokaleczonej już mocno ścianie, balkonem. 

Dla obserwatora sytuacja jeśli chodzi o bezpieczeństwo pogorszyła się, a nie 

poprawiła. Dlatego prosimy o powyższe wyjaśnienia oraz o interwencję.  

Z wyrazami szacunku

 
        Dorota Jankowska Lamcha 

        Przewodnicząca Rady  

Samorządu Mieszkańców Osiedla 

Kamionek    

    


